
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 2. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 410
Hvordan forholder ministeren sig til, at nikotingrænsen i Danmark vil være markant under 
den grænse, man har vedtaget eller er ved at vedtage i Sverige, Polen og Finland, og 
hvad er evidensen bag fastsættelse at loft ved 9 mg pr. pose, som man er nået frem til i 
Danmark, når man i andre lande vælger en højere grænse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lars Boje Mathiesen 
(BP).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Mathiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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